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Gmina Zaniemyśl. Sesja Rady Gminy 

RO.0002.8.2023 

 Protokół (projekt)  

LVIII Sesja Rady Gminy w dniu 24 lipca 2023 r.  

Obrady rozpoczęto 24 lipca 2023 r. o godz. 16:00, a 

zakończono o godz. 17:29 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Alina Frąckowiak 

3. Katarzyna Gomułkiewicz 

4. Tomasz Grabowski 

5. Jerzy Grześkowiak 

6. Jolanta Jóźwiak 

7. Kamila Kołacka 

8. Michał Maliński 

9. Michał Marciniak 

10. Ewaryst Pankowski 

11. Marek Stroiwąs 

12. Ewa Wiatr-Gawlak 

Nieobecni: 

1. Paweł Kurpik 

2. Zbigniew Łyszczarz 

3. Bartłomiej Mieloch 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Justyna Dąbrowska, Wójt Gminy Zaniemyśl 

2. Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

3. Aleksandra Kupczyk-Zajączkowska, Radca Prawny 

4. Danuta Sobkowiak, Sekretarz Gminy – Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich 

5. Kinga Boguła, Kierownik Referatu Organizacyjnego 

6. Przemysław Łukaszyk, Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej sp. z o.o  

7. Magdalena Haberland, Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

8. Justyna Teichman, Dyrektor CUW Zaniemyśl (w zastępstwie) 

9. Sołtysi Sołectw (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 
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1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

otwieram LVIII (58) sesję Rady Gminy Zaniemyśl, bardzo serdecznie witam Państwa Radnych, 

Panie i Panów Radnych, witam Wójt Gminy Zaniemyśl Panią Justynę Dąbrowską, witam 

Sekretarz Gminy Panią Danutę Sobkowiak, witam naszego Radcę Prawnego Panią Aleksandrę 

Kupczyk-Zajączkowską, witam Państwa Sołtysów, Panie i Panów Sołtysów, witam Kierownika, 

przepraszam, Prezesa naszej spółki komunalnej Pana Przemysłowa Łukaszczyka, Dyrektora 

Centrum Usług Wspólnych Panią Justynę Teichman, witam także, przepraszam, witam także 

Panią Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej i teraz prosiłbym Państwa, przepraszam witam 

także Kierowników Referatów Urzędu Gminy i witam wszystkich obserwujących naszą sesję 

w Internecie, teraz przedstawię informacje RODO, na drzwiach od Ośrodka, przed wejściem 

jest informacja dotycząca jawności posiedzeń, transmisji i utrwalania obrad oraz ochrony 

danych osobowych uczestniczących w obradach Rady Gminy Zaniemyśl, także w Biuletynie 

Informacji Publicznej jest ta informacja, każdy kto chce powinien się z nią zapoznać, jeżeli 

uczestniczy w obradach sesji 

 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

stwierdzam, że w obradach uczestniczył 12 Radnych co jest wystarczającą liczbą do 

podejmowania prawomocnych uchwał 

 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

chciałbym wnieść o zmianę porządku obrad dzisiejszej sesji, i w punkcie 8 ppkt 1 proponuję 

wprowadzenie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Zaniemyśl, czy są pytania z Państwa strony  

 

Radny Tomasz Grabowski 

taki specjalny obowiązek jest, że musimy to dzisiaj wprowadzić, terminy nas gonią czy gdzieś 

uchybiliśmy Regulaminowi  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

jest taka potrzeba, żeby to dzisiaj wprowadzić, jeżeli można, musimy podjąć teraz 

głosowanie, bardzo proszę o podłączenie głosowania, kto z Państwa Radnych jest za 

wprowadzeniem tego projektu uchwały 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania 

i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Zaniemyśl 
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Michał Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek 

Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Marciniak 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad 

 

proponuję drugi projekt jeszcze, w pkt 8 ppkt 5 proponuję wprowadzenie projektu uchwały 

w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej, czy są pytania, nie widzę, w takim razie 

przegłosujemy 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch 

 

teraz przedstawię porządek obrad 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 
2. Stwierdzenie quorum Radnych. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Gminy Zaniemyśl: 

1) LIII sesja Rady Gminy Zaniemyśl; 
2) LIV sesja Rady Gminy Zaniemyśl; 
3) LV sesja Rady Gminy Zaniemyśl; 
4) LVI sesja Rady Gminy Zaniemyśl; 
5) LVII sesja Rady Gminy Zaniemyśl. 
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5. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 
6. Interpelacje i zapytania Radnych. 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
8. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Gminie Zaniemyśl 
2) w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Zaniemyśl; 
3) w sprawie rozpatrzenia skargi K.K. z dnia 27 marca 2023 r. 
4) w sprawie rozpatrzenia skargi D.T. z dnia 26 czerwca 2023 r. 
5) w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zaniemyśl  

9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zamknięcie sesji. 
4. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Gminy Zaniemyśl: 

 

1) LIII sesja Rady Gminy Zaniemyśl 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy mają Państwo uwagi do przedstawionego projektu protokołu, nie widzę, czy ktoś z 

Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem protokołu, nie widzę, w 

takim razie poproszę o głosowanie 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z LIII sesji Rady Gminy Zaniemyśl.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Michał Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek 

Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Marciniak 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że protokół został przyjęty 
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2) LIV sesja Rady Gminy Zaniemyśl; 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy ktoś z Państwa Radnych ma uwagi do przedstawionego protokołu, nie widzę, czy ktoś 

Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem protokołu, nie widzę, w 

takim razie poproszę o podłączenie głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z LIV sesji Rady Gminy Zaniemyśl 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Michał Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-

Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tomasz Grabowski, Michał Marciniak 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że protokół z LIV (54) sesji został przyjęty 

 

 

3) LV sesja Rady Gminy Zaniemyśl; 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy Państwo Radni mają pytania lub uwagi do przedstawionego protokołu, nie widzę, czy 

ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się przedstawionym projektem protokołu, też nie 

widzę, w takim razie poproszę o podłączenie głosowanie  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z LV sesji Rady Gminy Zaniemyśl 

 

Radny Tomasz Grabowski 

w nagłówku mamy LIV (54) sesję zaznaczoną, a nie LV (55), to by trzeba poprawić  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

w nagłówku, zgadza się, wychwycony błąd, tak, będzie poprawione, w takim razie poproszę o 

podłączenie głosowania 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek 

Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Maliński 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że protokół z LV (55) sesji Rady Gminy Zaniemyśl został przyjęty 

 

4) LVI sesja Rady Gminy Zaniemyśl; 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania lub uwagi do przedstawionego protokołu, nie widzę, 

czy to ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem protokołu, też 

nie widzę, w takim razie poproszę o podłączenie głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z LVI sesji Rady Gminy Zaniemyśl 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że protokół z LVI (56) sesji Rady Gminy Zaniemyśl został przyjęty 

 

5) LVII sesja Rady Gminy Zaniemyśl. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy ktoś z Państwa Radnych ma uwagi lub pytania do przedstawionego projektu protokołu, 

nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem 

protokołu, nie widzę, w takim razie poproszę podłączenie głosowania 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z LVII z sesji Rady Gminy Zaniemyśl 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że protokół z LVII (57) sesji Rady Gminy Zaniemyśl został przyjęty 

 

5. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

bardzo proszę Panią Wójt o zabranie głosu i przedstawienie informacji  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, zacznę od informacji zmieniających 

budżet, w międzyczasie wydałam 2 zarządzenia z dnia 6 lipca, w którym planowane dochody 

i wydatki zwiększone zostały o kwotę 79510 zł i 27 gr i zwiększenia te dotyczą działu oświata 

i wychowanie, rozdziału zapewnienie uczniom prawa do bezpłatnego dostępu do 

podręczników, materiałów edukacyjnych lub materiałów ćwiczeniowych w ramach paragrafu 

dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację zadań bieżących z zakresu 

administracji rządowej oraz innych zadań zleconych gminie ustawami, dotyczy zadania 

wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe oraz na 

sfinalizowanie kosztu zakupu podręczników, materiałów edukacyjnych lub materiałów 

ćwiczeniowych w przypadku szkół prowadzonych przez osoby prawne inne niż jednostki 

samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne, stosowne zmiany wprowadzone po stronie 

dochodów i wydatków, pozostałe zmiany dotyczą przesunięć między rozdziałami i 

paragrafami w planie wydatków Urzędu Gminy, w dziale bezpieczeństwo publiczne i ochrona 

przeciwpożarowa, w rozdziale zarządzanie kryzysowe kwota 25000 zł, może powiem co się 

stało, na pewno Państwo, to było dosyć głośno medialne, mieliście, wiedzieliście o tym, że 

uległ awarii pomost łączący Wyspę Edwarda z lądem, zostały zerwane kotwy, łańcuchy z 

kotwami cumowniczymi na 15 kotew, które były tam założone 11 zostało zerwanych, 

przeprowadziłam ewakuację to było 26, tak przynajmniej 26 czerwca dostałam taką 

informację, przeprowadziłam ewakuację, poprosiłam, zaalarmowałam straż pożarną i 

właśnie została przeprowadzona ewakuacja przebywających na terenie Wyspy 

zwiedzających, w dniu 5 lipca miałam umówione spotkanie ze Starostą Średzkim i Panią 

Starościną oraz pracownikami Starostwa Powiatowego odnośnie dotacji, którą Starostwo ma 
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przekazać Gminie Zaniemyśl na renowacje zabytków pod tytułem Dworek szwajcarski, 

między innymi też omawialiśmy sprawę tego pomostu, doszliśmy do porozumienia, że ten 

pomost w ramach ugody i wspólnych rozliczeń zostanie wyremontowany, znaczy naprawiony 

przez Gminę Zaniemyśl, także, później została podpisana, została wyrażona zgoda przez 

Prezesa PCI na naprawę przez Gminę Zaniemyśl tego pomostu, bo i zawarte stosowne 

porozumienie, które mówi o tym, że te koszty które poniosła Gmina Zaniemyśl zostaną 

rozliczone w ramach naszych, może nastąpić w ramach szerszej ugody związanej z 

rozliczeniem wszystkich wzajemnych roszczeń obu stron, i tak jak powiedziałam w trybie 

natychmiastowym, awaryjnym zostało naprawiony pomost, zostały wykonane nowe kotwy, 

już zgodnie z przekazanym przez Starostę dokumentacją techniczną tego pomostu, Starosta 

przekazał, pozwolił na udostępnienie tego, tych dokumentów i zgodnie z tym projektem 

zostały założone nowe kotwy, każda z kotew ma około 150 kg i zostały założone na 

prawidłowym łańcuchu, czyli łańcuchu, który ma 1 centymetr średnicy, więc jeżeli ktoś 

kiedyś chodził po pomoście to na pewno zauważy różnice między starym łańcuchem, a tym 

który jest w tej chwili założony, również w ramach naprawy tego pomostu został wykonany 

nowy trap ten od strony, od strony lądu, jest nowy, bo tamten już rozsypywał się no i też 

nowe łańcuchy mocujące pomost do brzegu również takie jakie powinny być, czyli średnicy 

jednego cm no i został przeprowadzony przegląd techniczny pomostu tak, że pomost ma 

przegląd i został udostępniony, to tyle jeżeli chodzi o ten, o to wydarzenie i kolejne 

zarządzenie, które było wydane 11 lipca, w którym dokonano przeniesień wydatków w 

kwocie 43264 zł, które dotyczą przesunięć między rozdziałami i paragrafami w planie 

wydatków Urzędu Gminy, w dziale administracja publiczna, gospodarka komunalna i 

ochrona środowiska, kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, teraz z zakresu gospodarki 

nieruchomościami, ochrony zabytków, rolnictwo i ochrona przyrody, w międzyczasie, między 

sesjami wydałam 2 zarządzania, pierwsze z 3 lipca w sprawie ogłoszenia wykazu 

nieruchomości przeznaczonej do wydzierżawienia w drodze bezprzetargowej, dotyczące 

działki nr 130, obręb Mądre, części działki nr 24, obręb Winna oraz działek nr 1/1 i 1/2, obręb 

Śnieciska, kolejne zarządzenie z dnia 3 lipca w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości 

rolnych przeznaczonych do wydzierżawienia w drodze przetargu pisemnego ograniczonego, 

dotyczący działek numer 45/4 i 53/3 obręb Mądre, no i teraz miła wiadomość, że Gmina 

Zaniemyśl otrzymała następujące dotacje z budżetu państwa w ramach Inwestycji 

Strategicznych Polski Ład, Edycja Zabytki, dostaliśmy, aż 4 dofinansowania, pierwsze 

dofinansowanie to w kwocie prawie pół miliona złotych, 490 tys. zł, na ujednolicenie 

ogrodzenia parku w Łęknie, to jest etap pierwszy, to jest wjazd z bramą i te nieszczęsne 

doklejki wykonane z płyty betonowej no i ta część, która jest przez młodocianego człowieka, 

który nam wjechał w ogrodzenie została zniszczona, 147 tys. zł na renowację kościoła w 

Śnieciskach, 147 tys. zł na renowację kościoła w Zaniemyślu, obie te dotacje są na renowacje 

ołtarzy i 147 tys. zł na renowację kościoła w Mądrych, to jest elewacja zewnętrzna, chyba też 

to nie jest całość ale mam nadzieję, że na dwie ściany wystarczy, Gmina Zaniemyśl otrzymała 

informację od Powiatu Średzkiego o przyznaniu dotacji na renowację dworku szwajcarskiego 

na Wyspie Edwarda w Zaniemyślu w kwocie 850 tys. zł, w tym do wykorzystania w 2023 roku 

200 tys. zł, w 2024 roku 650 tys. zł i ta dotacja mam nadzieję, że za chwilę przyjdzie umowa i 

wtedy już, no a wraz z umową na pewno porozumienie, które podpiszemy wspólnie z 
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Powiatem i ze Spółkami, i teraz uwaga rolnicy, na stronie internetowej, Facebooku i w Biurze 

Podawczym od dzisiejszego dnia znajduje się wniosek o szacowanie szkód spowodowanych 

przez suszę w 2023 roku, do komisji powołanej przez Wojewodę i tutaj oprócz tego wniosku 

proszę załączyć wniosek obszarowy na 2023 rok ze wskazaniem strat, tak, że to taka ważna 

rzecz, żeby jak najprędzej i tutaj prośba też do Sołtysów, żeby przekazać tą informację, żeby 

jak najprędzej te wnioski suszowe składać, informacje za okres między sesjami w zakresie 

właściwości Referatu Organizacyjnego, jeżeli chodzi o kadry, to ustal stosunek pracy z 

pracownikiem Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa, dostępność, Gmina 

Zaniemyśl złożyła wniosek o dofinansowanie w ramach Programu Dostępna Przestrzeń 

Publiczna Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, łączna kwota 

projektu to 6150 zł, z czego wkład własny wyniesie 20%, mając na uwadze konieczność 

zapewnienia w Urzędzie Gminy Zaniemyśl odpowiednich warunków dla osób ze 

szczególnymi potrzebami chcemy postawić także na podnoszenie świadomości i edukację 

wśród pracowników naszego Urzędu, czyli grand chcemy przeznaczyć na szkolenia, promocja 

Gminy, 8 lipca odbył się trzeci z 7 rajdów rowerowych, w rajdzie uczestniczyło 140 

rowerzystów, był to rajd, który startował ze świetlicy w Lubonieczku, organizatorem rajdu 

było Koło Gospodyń w Lubonieczku, podczas rajdu podsumowano rywalizację o Puchar 

Rowerowej Stolicy Polski, Gmina Zaniemyśl uplasowała się na 20 pozycji, wśród 90 Gmin 

biorących udział w akcji, podczas rajdu nagrodzono 6 najbardziej aktywnych użytkowników 

aplikacji Aktywne Miasta, trzy kobiety i trzech mężczyzn, tutaj nasz Radny Pan Ewaryst 

Pankowski znalazł się na podium w tej rywalizacji, także gratulacje, brawa, z aplikacji 

Aktywne Miasta można korzystać bezpłatnie do końca 2023 roku podczas swoich aktywności 

będziemy wykorzystywać ją dalej do publikowania tras kolejnych rajdów organizowanych w 

ramach Zaniemyskiego Rowerowania, kolejny rajd rozpocznie się z Czarnotek i na pewno, nie 

pamiętam dokładnie daty, ale jest to po święcie tym sierpniowym, pierwsza sobota po 

święcie sierpniowym i zacznie się z Czarnotek, to tutaj będziemy podejmowani we 

współpracy z Kołem Gospodyń Wiejskich w Czarnotkach i OSP Czarnotki, objęłam 

patronatem honorowym V-letni półmaraton i ćwierćmaraton Łękno organizowany przez 

Stowarzyszenie Biegiemwlas, przygotowano wnioski do Rządowego Funduszu Polski Ład, w 

szóstej edycji Programu Inwestycji Strategicznych PGR, Gmina może złożyć dwa wnioski, po 

jednym w kategorii do 2 milionów złotych i do 5 milionów złotych, przygotowano wnioski o 

dofinansowanie inwestycji przebudowa drogi w miejscowości Polwica i budowa świetlicy 

wiejskiej w Jeziorach Wielkich, oficjalnie ogłoszono wyniki naboru, to już czytałam, o, jeżeli 

chodzi o Rządowy Program Odbudowy Zabytków i tylko tyle, że te 931 tys. na realizację 

czterech zadań i teraz od 14 lipca Gmina realizuje projekt dofinansowany ze środków 

Fundacji Zakłady Kórnickie pod nazwą Letnia Szkoła Generałowej Zamojskiej oddział 

Zaniemyśl, projekt zakłada realizację 12 warsztatów dla kobiet po cztery zakresy, 

rysunku/malarstwa, tańca, szycia/haftu, zajęcia odbywają się na Wyspie Edwarda i 

zakończone zostaną wystawą prac uczestniczek, które odbędzie się 15, 16 października w 

Gminnym Ośrodku Kultury w Zaniemyślu, pierwsze zajęcia z rysunku odbyły się 14 lipca, 

natomiast tańca 20 lipca, kolejne zajęcia z cyklu będą odbywać się według harmonogramu 

dostępnego na stronie internetowej i Facebooku, z tego co wiem zajęcia cieszą się dużą, 

dużym zainteresowaniem, frekwencją, także zapraszam serdecznie na Letnią Szkołę 
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Generałowej Zamoyskiej, 22 lipca, czyli w ubiegłą sobotę, odbyły się Zaniemyskie Bitwy 

Morskie, podczas tego wydarzenia wspólnie z najmłodszymi otwarto plażę główną przy 

jeziorze Raczyńskim, Wójt objęła patronatem zawody spławikowe o Puchar Wójta Gminy 

Zaniemyśl, w najbliższą sobotę 29 lipca przez Gminę Zaniemyśl przejedzie wyścig Tour de 

Pologne, w tym dniu w godzinach od 14:00 do 16:00 zamknięte będą ulice Średzka, 

Poznańska w Zaniemyślu, Poznańska w Łęknie, Kórnicka w Jeziorach Małych i dalej droga 

powiatowa w kierunku Kórnika, w Jeziorach Wielkich, Sołtysów wsi położonych na trasie 

rajdu prosimy o poinformowanie mieszkańców szczególnie tych, którzy posiadają 

bezpośrednie wyjazdy z posesji na trasę wyścigu, o zaplanowanie wyjazdów tak, aby nie 

korzystać z dróg w godzinach od 14:00 do 16:00, pisemna informacja do mieszkańców 

została przekazana Sołtysom do rozdysponowania, dzisiaj też chyba się, pojawiła się 

informacja o objazdach, na stronie Policji Średzkiej, więc myślę, że też ją będziemy 

udostępniać, od godziny 14:00 pod Urzędem Gminy Zaniemyśl zorganizowana zostanie 

Strefa Kibica, serdecznie zapraszamy do wspólnego kibicowania, zachęcamy do wywieszania 

flag, wystawienia dekoracji szczególnie mieszkańców, użytkowników lokali przy trasie 

wyścigu, dodatkowe informacje o Programie, z Programu Czyste Powietrze dla domów 

jednorodzinnych przy wymianie pieca, stolarki okiennej, drzwiowej, termomodernizacji, 

mieszkańcy mogą skorzystać z usługi pomocy wypełnienia wniosków w Urzędzie Gminy 

Zaniemyśl, materiał informacyjny dostępny jest również na stronie Gminy w zakładce Czyste 

Powietrze, dotacja może wynosić do 66000 zł dla podstawowego poziomu dofinansowania, 

do 99000 zł dla podwyższonego poziomu dofinansowania oraz 135000 zł dla najwyższego 

poziomu dofinansowania, poziom dofinansowania uzależniony jest od kryterium 

dodatkowego, dodatkowo dla wszystkich poziomów poza wskazanymi limitami dotacja może 

wynieść do 1200 zł na audyt energetyczny i teraz ważna informacja, bo wiem że Państwo 

przyzwyczailiście się do aplikacji Kiedy Śmieci, aczkolwiek w związku z tym, że wdrożyliśmy w 

Urzędzie Gminy Zaniemyśl system e-urząd i aplikacji mobilnej mInstytucja przypominamy, że 

aplikacja Kiedy Śmieci będzie funkcjonowała w naszej Gminie tylko do końca tego roku, 

zachęcamy do pobrania i zainstalowania aplikacji mInstytucja, dzięki niej w jednym miejscu 

można sprawdzić nie tylko harmonogram wywozu odpadów ale również załatwić inne ważne 

sprawy, sprawdzić i opłacić podatki, złożyć elektroniczne deklaracje i pisma, odebrać decyzje 

podatkowe, mInstytucja to jedna aplikacja, która zapewnia kontakt z Urzędem Gminy 

Zaniemyśl na wielu płaszczyznach, wszystkim którym trudność sprawia instalacja i obsługa 

nowej aplikacji zapraszamy do Urzędu Gminy Zaniemyśl, z przyjemnością pomożemy i 

wyjaśnimy wątpliwości, w tej aplikacji mInstytucja mamy dokładnie takie same możliwości 

jak w aplikacji Kiedy Śmieci, nie chcemy dublować rachunków, a myślę, że przy okazji 

instalacji aplikacji mInstytucje będziecie Państwo mogli skorzystać jeszcze z wielu innych 

rozwiązań i kontaktu przede wszystkim z Urzędem Gminy, teraz zakresu inwestycji, zgodnie z 

ustawą o świadczeniu pieniężnym z tytułu pełnienia funkcji Sołtysa, która weszła w życie z 

dniem 1 lipca do Urzędu wpłynęło 13 wniosków na podstawie, których wydano 

zaświadczenia o pełnieniu funkcji Sołtysa, zaświadczenia wydawane są w celu wystąpienia do 

KRUS o przyznanie świadczenia, które przysługuje osobie spełniającej łącznie następujące 

warunki, pełniła funkcję Sołtysa przez okres co najmniej dwóch kadencji, nie krócej niż przez 

8 lat, osiągnęła wiek emerytalny odpowiednio 60 lat dla kobiet i 65 lat dla mężczyzn, osoba 
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nie była skazana prawomocnym wyrokiem za przestępstwo lub przestępstwo skarbowe 

popełnione w związku z pełnieniem funkcji Sołtysa, nie jest wymagana ciągłość w 8 letnim 

okresie pełnienia funkcji, także zapraszamy wnioski są dostępne w Urzędzie Gminy można jej 

pobrać i są na bieżąco realizowane, Gmina Zaniemyśl ogłosiła 7 lipca 2023 roku nabór 

wniosków o udzielenie dotacji na przedsięwzięcie w ramach Programu Priorytetowego 

Ciepłe Mieszkanie realizowane na podstawie umowy o dofinansowanie zawartej pomiędzy 

Gminą Zaniemyśl a Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Zaniemyślu, wszelkie szczegóły tego Programu Ciepłe Mieszkanie dostępne są na stronie 

Urzędu Gminy, bardzo zachęcamy tym razem już nie gospodarstwa indywidualne ale 

wielorodzinne, w ramach realizacji zadań finansowanych z funduszy sołeckich zrealizowano 

przy jeziorze Jeziory Małe w Łęknie na plażach rozwiedzionych zostało 250 ton piasku oraz 

ustawiona została przebieralnia przy plaży w parku, zakończono prace nad jeziorem 

Raczyńskim na plaży od strony Zwoli, wykonano boisko do siatkówki plażowej i zarządzeniem 

z dnia 11 lipca został wydłużony termin składania wniosków na realizację zadania Likwidacja 

wyrobów budowlanych zawierających azbest na terenie Gminy Zaniemyśl w roku 2023, 

termin został wydłużony do 11 sierpnia 2023 roku, także zapraszamy można jeszcze składać 

wnioski, w dniu 21 lipca 2023 roku podpisano umowę z Wodnym Ochotniczym Pogotowiem 

Ratunkowym Województwa Wielkopolskiego Oddział Miejsko Powiatowy WOPR w Śremie 

na zapewnienie bezpieczeństwa w okresie od 22 lipca do 31 sierpnia osób kąpiących się w 

ramach działania kąpieliska na jeziorze Raczyńskim w Zaniemyślu przy ulicy Plażowej 1, 

wartość umowy to kwota 20336 zł, ponadto w dniu 20 lipca zostało oczyszczone dno 

kąpieliska na jeziorze Raczyńskim w Zaniemyślu za kwotę 2000 zł brutto, nurkowie zebrali 

zalegające na dnie kąpieliska śmieci, na bieżąco monitorowana jest również przydatność 

wody do kąpieli, można powiedzieć, że to jest ten historyczna rzecz, zawsze mieliśmy miejsce 

okazjonalnie wykorzystywane do kąpieli teraz mamy kąpielisko ze serwisem kąpieliskowym, 

z badaniami, i mam nadzieję, że tak już zostanie, w dniu 21 lipca dokonano odbioru 

końcowego prac na plaży nad jeziorem Raczyńskich, w ramach robót powstało boisko do piłki 

plażowej i strefy piknikowej z małą architekturą, altana, ławki, stojaki do rowerów, prysznic 

zewnętrzny, wykonany został nowy taras widokowy, fontanna pływająca, a istniejący 

budynek plażowy został wyremontowany, oczywiście remont dotyczył tylko zewnętrznej 

części budynku, tak jak już wcześniej wspominałam w dniu 22 lipca plaża została otwarta od 

godziny 10:00 w sobotę już byli ratownicy, można korzystać z nowego obiektu, który 

notabene prawie 4,5 miliona złotych kosztował nas, w tym 90% dotacji, pobudowana została 

również wiata dla wypożyczalni sprzętu wodnego oraz nowy układ komunikacyjny z 

nawierzchnią, z oświetleniem i nasadzeniami roślin i teraz Zakład Gospodarki Komunalnej, na 

zlecenie odbiorcy usług spółka wykonała dwa przyłącza wodociągowe, w dniu 5 lipca 

Powiatowa Stacja Sanitarno-Epidemiologiczna wydała komunikat, że w pobranej próbce w 

punkcie poboru w miejscowości Polwica stwierdzono pogorszenie się jakości wody pod 

kątem bakteriologicznym, spółka natychmiast podjęła działania technologiczne, aby 

poprawić jakość wody, zleciła dodatkowe badania w 5 lokalizacjach w akredytowanym 

laboratorium oraz niezwłocznie opublikowała komunikat na stronie internetowej spółki, w 

dniu 7 lipca został opublikowany kolejny komunikat o poprawie jakości wody ponieważ po 

pobraniu kolejnych prób w dniu 5 lipca przez Powiatową Stację Sanitarno-Epidemiologiczną 
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poprzednie wyniki nie potwierdziły się, pogorszona jakość wody nie potwierdziła się również 

w badaniach wykonanych w akredytowanym laboratorium zleconych przez spółkę, spółka 

przekazała do Zarządu Wód Polskich dane za lata 2018-2022 z polityką kadrową, działaniami 

technicznymi i bilansem ekonomicznym, w dniach 20, 21 lipca wykonano czyszczenie 

dyfuzorów Gminnej Oczyszczalni Ścieków, wykonano nowe ogrodzenie oraz ułożenie kostki 

brukowej w pompowni ścieków przy ulicy Plażowej, jeżeli chodzi o Halę sportową, nadal 

odbywają się zajęcia Jogi, w związku z korzystnymi warunkami pogodowymi obecnie z Hali 

korzysta 1 klient, wyemitowano ogłoszenia w Gazecie Średzkiej i Śremskiej o najmie wolnych 

lokali, podpisano umowę na warsztaty taneczne, które odbędą się na początku września, a 

cały czas przeprowadzane są prace naprawcze i konserwacyjne Hali, i teraz działalność 

usługowa, od dnia 29 maja spółka na podstawie zleceń z Gminą wykonuje prace porządkowe 

oraz inne roboty na terenie Gminy, wykonuje usługi koparką, wywozi nieczystości płynne, 

prace są, które są zlecane z zakresu utrzymania zieleni przez Gminę Zaniemyśl, tutaj też jest 

powiedziane, że na zlecenie Gminy Zaniemyśl pracownicy spółki wykonali niezbędne 

naprawy pomostu na Wyspę Edwarda, zamontowano nowe kotwy, powiem szczerze, że 

naprawdę pracownicy naszej spółki wykazali się pełnym profesjonalizmem i szybkością 

działania, wszystkie prace były przeprowadzone pod kontrolą uprawnionych projektantów, 

uprawnionych osób i na końcu został wykonany, wykonana też sprawdzenie tego pod 

względem technicznym, także dziękuję bardzo Panie Prezesie, przedsiębiorstwo zgodnie z 

zakresem ujętym w obowiązującej umowie przystąpiło po Bitwach Morskich do oczyszczania 

ścieżki pieszo-rowerowej oraz terenów przyległych i spółka sukcesywnie wykonuje remonty 

wyeksploatowanego sprzętu własnymi pracownikami, czyli własnymi siłami, ogranicza to 

znacząco koszty napraw, obecnie naprawiana jest kosiarka bijakowa, spółka o swych 

działaniach oczywiście Informuj na bieżąco, na stronach internetowych i teraz oświata, 29 i 

30 czerwca w Szkole Podstawowej imienia Jana Pawła II w Pigłowicach odbyły się 

posiedzenia komisji egzaminacyjnych awansu na stopień nauczyciela mianowanego, w 

wyniku przeprowadzonych egzaminów czterech nauczycieli otrzymało awans i podobny 

egzamin miał miejsce 11 lipca w Szkole Podstawowej w Zaniemyślu, przeprowadzono ten, 

też na stopień nauczyciela mianowanego, pięcioro nauczycieli uczących w Szkole 

Podstawowej i jeden nauczyciel ze Szkoły Podstawowej w Śnieciskach zdobył awans na 

stopień nauczyciela mianowanego, 17 lipca Dyrektor Szkoły Pani Anna Rewers-Baranowska z 

wraz z grupą projektową z klasy 4b zdobyła Krajową Odznakę Jakości przyznawaną za 

aktywny udział w międzynarodowych projektach eTwinning, projekt realizowany wraz ze 

szkołami z Polski i Gruzji nosił tytuł 'W zdrowym ciele zdrowy duch', teraz informacja z 

Ośrodka Pomocy Społecznej, i Ośrodek od lipca 2023 roku przystąpił do realizacji trzech 

programów z Ministerstwa Rodziny Polityki Społecznej, pierwszy to Opieka Wytchnieniowa 

edycja 2023, celem Programu jest wsparcie opiekunów osób niepełnosprawnych poprzez 

doraźną czasową pomoc w formie opieki wytchnieniowej, która obejmuje wsparciem w 

codziennych obowiązkach czterech opiekunów osób niepełnosprawnych, usługi będą 

realizowane w miejscu zamieszkania osoby niepełnosprawnej, maksymalnie do 240 godzin w 

czasie realizacji Programu, Program finansowany jest w całości ze środków Funduszu 

Solidarnościowego, kwota dofinansowania 38400 zł, asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej edycja 2003, Program przeznaczony jest dla osób, które mają orzeczony 
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znaczny lub umiarkowany stopień niepełnosprawności, pomocą objęte zostaną cztery 

dorosłe osoby niepełnosprawne, w tym trzy osoby ze znacznym stopniem 

niepełnosprawności lub całkowitą niezdolnością do samodzielnej egzystencji oraz jedna 

osoba z umiarkowanym stopniem niepełnosprawności, Program finansowany jest w całości 

ze środków Funduszu Solidarnościowego, kwota dofinansowania 86600 zł, są to nowe 

Programy, które wprowadził nasz Ośrodek Pomocy Społecznej no i trzeci z Programów, który 

jest już znany w Gminie Zaniemyśl to Korpus Wsparcia Seniorów edycja 2023, moduł II, 

Program skierowany jest do osób powyżej 65 roku życia mających problemy w 

samodzielnym funkcjonowaniu ze względu na stan zdrowia, prowadzących samodzielnie 

gospodarstwo domowe lub mieszkający z osobami bliskimi, które nie są w stanie zapewnić 

im wystarczającego wsparcia, w ramach Programu pomocą zostanie objętych 16 osób, 

zakwalifikowani uczestnicy otrzymają opaski bezpieczeństwa wyposażone w następujące 

funkcje, przycisk bezpieczeństwa, sygnał SOS, detektor upadku, czujnik zdjęcia opaski, 

lokalizator GPS, funkcja umożliwiająca komunikację się z Centrum Obsługi i opiekunami, 

funkcje monitorujące podstawowe czynności życiowe puls, saturacja, Program zostanie 

sfinansowany ze środków z budżetu państwa i ze środków własnych Gminy Zaniemyśl, dla 

uczestników Programu udział jest całkowicie bezpłatny, kwota dofinansowania to 3243 zł i 

80 gr i Ośrodek Pomocy Społecznej zaprasza chętne osoby do wzięcia udziału w wyżej 

wymienionych projektach, myślę że to są bardzo dobre projekty, może jest niewiele, 

niewiele osób będzie mogło z tego skorzystać, ale niestety dofinansowanie dostaliśmy w 

takiej w takiej ilości, ale na początek mam nadzieję, że to jest najtrudniejszy pierwszy krok 

ale myślę, że na pewno osobom pomoże, w dniu 30 czerwca zostały wypłacone stypendia 

szkolne dla 15 uczniów na łączną kwotę 14433 zł i 11 gr, od początku roku przyjęto 18 

wniosków o wydanie Karty Dużej Rodziny, to jest jeden wniosek od ostatniej sesji, złożono 15 

wniosków i wystawiono 14 zaświadczeń o wysokości przeciętnego miesięcznego dochodu, 

dane niezbędne do ubiegania się o dofinansowanie z Programu Czyste Powietrze, od 

ostatniej sesji to były 4 wnioski, na zapewnienie zakwaterowania i wyżywienia obywateli 

Ukrainy wpłynęły 3 wnioski od ostatniej sesji, do dnia dzisiejszego wpłynęły 32 wnioski o 

wypłatę refundacji podatku VAT za dostarczone paliwa gazowe w 2023 roku, w związku z 

przekroczeniem kryterium dochodowego wydano 11 decyzji odmownych, dwa wnioski 

zostały wycofane przez wnioskodawców, a 19 wniosków zostanie rozpatrzonych pozytywnie 

po otrzymaniu środków na ten cel, na bieżąco przyjmowane są wnioski i wydawane decyzje 

ze świadczeń rodzinnych, funduszu alimentacyjnego, dodatków mieszkaniowych, pomocy 

społecznej i wszystkich innych spraw z zakresu działalności Ośrodka, jednocześnie 

informujemy, że zaczyna się nowy okres zasiłkowy na okres 2023/2024 dotyczących 

świadczeń rodzinnych i funduszu alimentacyjnego, wnioski można składać od dnia 1 lipca 

drogą elektroniczną i od dnia 1 sierpnia tradycyjnie w wersji papierowej, informacje z 

zakresu naszej Biblioteki, w dniu 27 czerwca odbyło się spotkanie Klubowiczów Dyskusyjnego 

Klubu Książki działającego przy placówce zaniemyskiej, rozmawiano o regionalnej pozycji 

Marcina Januszkiewicza i Adama Pleskaczyńskiego pod tytułem Księga Rozmaitości 

Wielkopolskich, podczas akcji lata w Zaniemyślu Biblioteka uczestniczyła w kiermaszu książek 

używanych, w dniu 25 czerwca, przy amfiteatrze, następne kiermasze odbędą się w dniu 30 

lipca oraz 3 września, z okazji wakacji letnich Biblioteka proponuje konkursy literackie i 
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plastyczne dla różnych grup wiekowych dzieci i młodzieży oraz dorosłych do wyboru przez 

okres wakacyjny jest 11 konkursów, które można rozwiązywać korzystając z różnych źródeł 

informacji, od 1 lipca do 30 września czytelnicy mogą zagłosować na Biblioteczną Róże 

Czytelników czyli na najlepszą ich zdaniem książkę, wyłonienie zwycięskiej książki lub książek 

w dniu 3 października, szczegóły w regulaminie dostępne w Bibliotece, podsumowano 

konkurs dwumiesięczny pod nazwą Czy jesteśmy oczytani część 84, w konkursie wzięło udział 

4 osób, nagrodzono 3 z najwyższą punktacją, Szkoła Podstawowa w Pigłowicach, Gminny 

Ośrodek Kultury oraz Biblioteka Publiczna zapraszają wszystkie dzieci z terenu Gminy 

Zaniemyśl do udziału w konkursie plastycznym na wykonanie portretu Wisławy 

Szymborskiej, w związku z ogłoszeniem roku 2023 rokiem Wisławy Szymborskiej, szczegóły w 

mediach społecznościowych i na stronach internetowych organizatorów, dofinansowano ze 

środków Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego w ramach Programu Narodowego 

Centrum Kultury Dom Kultury plus, edycja 2023 i już ostatnia informacja z zakresu działania 

Gminnego Ośrodka Kultury, 27 czerwca odbyło się spotkanie w ramach realizowanego przez 

GOK zadania Kulturalna Mobilizacja Mieszkańców Gminy Zaniemyśl z Programu dotacyjnego 

Dom Kultury plus, podczas spotkania zostały wybrane do dofinansowania inicjatywy 

mieszkańców, Komisja składała się z osób, które zgłosiły inicjatywę, spośród 9 zgłoszeń 

wybrała do dofinansowania 7, w najbliższym czasie zostanie zrealizowanych 7 inicjatyw na 

łączną kwotę 30000 zł, jedną z to plener malarski u Edwarda, zgłoszony przez Panie 

Katarzynę Kaja-Badurę i Agatę Zając-Czarny, kwota przyznana 2200 zł, realizacja sierpień 

2023, Folk na Bis z KGW Śnieciska, zgłoszone przez KGW Śnieciska, realizacja sierpień 2023, 

przegląd chórów i zespołów śpiewaczych zgłoszonych przez Panią Alinę Frąckowiak kwota 

przyznanej dotacji to 3170 zł, realizacja wrzesień 2023, bardzo gratuluję Pani Radna, Dzika 

kuchnia w Zwoli, zgłoszone przez KGW Zwola, kwota przyznana to 4730 zł, realizacja 

wrzesień 2023, kolejna to Akademia upamiętniająca Wisławę Szymborską, zgłoszona przez 

Szkołę Podstawową w Pigłowicach, kwota przyznana to 5800 zł, realizacja wrzesień 2023, 

kolejna inicjatywa to upiększanie Zaniemyśla - kwietniki na ul. Poznańskiej, zgłoszona przez 

Towarzystwo Przyrodnicze KUMAK, kwota przyznana 8560 zł, realizacja wrzesień-październik 

2023 roku i ostatnia to Rajd Pieczonej Pyry, zgłoszone przez Szkołę Podstawową w 

Zaniemyślu, kwota przyznana 1040 zł, realizacja wrzesień 2023, zadanie jest dofinansowane 

ze środków Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego, w ramach Lata w Zaniemyślu odbyły 

się następujące wydarzenia kulturalno-rozrywkowe, potańcówka z DJ Wojtasem 1 lipca, 

spektakl teatru objazdowego Vaśka 2 lipca, pokaz kina plenerowego 7 lipca, koncert Kathii 8 

lipca, spektakl kabaretu Hrabii 10 lipca, potańcówka z DJ Danielem 15 lipca, odbyły się także 

warsztaty dla dzieci, tygodniowe warsztaty plastyczne i warsztaty kreatywne oraz wakacyjny 

kurs hiszpańskiego dla dzieci i dorosłych, w dniu 22 lipca odbyły się Zaniemyskie Bitwy 

Morskie, w ramach których odbyły się zawody wędkarskie o Puchar Wójta Gminy Zaniemyśl, 

zbiórka krwi przy OSP oraz impreza masowa w amfiteatrze, animacje dla dzieci, koncerty 

oraz pokaz laserowy, budżet imprezy wynosił 118 tys. zł, z czego 61 tys. to wynagrodzenie 

artystów oraz pokazu laserowego, pozostałe to koszty organizacyjne, to jest technika 

estradowa, ochrona, zabezpieczenie medyczne, hotele dla artystów, koszty porządkowe, 

wynajem agregatu, ZAiKS, przychód z wydarzenia, w tym wynajem terenu oraz środki 

sponsorskie 9500 zł, tutaj tylko pragnę przypomnieć, że to były pierwsze Bitwy Morskie, 
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które nie były biletowane, chociaż w ubiegłym roku również odstąpiliśmy od biletowania ze 

względu na pogodę, w minionym miesiącu Gminny Ośrodek Kultury złożył wniosek o 

dofinansowanie w ramach konkursu Generacja 6.0 Fundacji BGK na kwotę 18420 zł, projekt 

Złota era zdrowia i twórczości skierowany do osób 60 plus należących do Klubu Seniora przy 

Gminnym Ośrodku Kultury zakłada organizację cyklu warsztatów, spotkań i zajęć z zakresu 

kultury, rozwijania pasji, promocji zdrowia w okresie od października 2023 roku do czerwca 

2024 roku, ogłoszenie wyników ma nastąpić 7 września, tutaj trzymamy kciuki, żeby nasi 

Seniorzy mogli z tych warsztatów skorzystać, to wszystkie informacje, dziękuję bardzo  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

bardzo dziękuję, czy są pytania do przedstawionej informacji, bardzo proszę Radny Tomasz 

Grabowski  

 

Radny Tomasz Grabowski 

dziękuję, Pani Wójt, ja mam takie pytanie, bo ten pomost w końcu, nie wiemy, czy jest nasz, 

czy nie jest nasz, a mam nadzieję, że w ramach ugody właśnie już te decyzje zapadły, że 

przekazują nam go, nie wiem, w darowiźnie, jakoś tam go przekazali, żebyśmy też wiedzieli, 

że płacimy za remonty, a jest to nasz produkt, to jest jakby pierwsza rzecz, nie powiedziała 

Pani na temat tego, że Wyspa była zamknięta przez pewien czas i pływał prom, też nie wiem 

jaki był tego koszt, nie wiemy co się dzieje z barem na plaży, bo są pytania też od ludzi, którzy 

wychodzą, od mieszkańców i od przyjezdnych, gdzie się można czegoś napić albo gdzie 

można coś zjeść, to jest dotyczące plaży i mam takie pytanie jeszcze, bo wiemy, że wszedł 

nowy projekt Ministerstwa Edukacji Laptop dla 4-klasisty, wydaje mi się, czy coś na ten 

temat już wiemy, czy to Gmina kupuje, czy nam to przyślą, kiedy będzie dystrybuowane, 

dziękuję  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

bardzo proszę Pani Wójt  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

może zaczniemy od pomostu, tak, faktycznie pomost był nieczynny i przez weekend, w 

sobotę i niedzielę kursował prom, koszty tego promu zostały pokryte przez, znaczy to 

kosztem, koszt promu to był koszt przewoźnika, nie umiem Panu powiedzieć ale to był koszt 

poniżej 1000 zł na pewno, od rana do wieczora wszyscy, którzy chcieli, mogli skorzystać, 

prom jest sprawny, ma przegląd, więc co prawda w przyszłym roku będą nas koszty, będzie 

nas, będziemy musieli powtórzyć przegląd i na pewno stosowne naprawy wykonać tak, że 

prom działał ku uciesze wszystkich, następne pytanie było związane z pomostem, pomost nie 

jest nasz, pomost jest spółki PCI i w ramach porozumienia cały majątek, który zostawia 

spółka PCI zostanie uregulowany i przejdzie na naszą własność, spółka PCI, nigdy, Gmina 

Zaniemyśl, znaczy, doszliśmy do takiego porozumienia i zresztą tutaj chyba też jesteśmy 

zgodni, że rozliczymy koszty pozostawionego majątku tak, żeby jedna i druga strona była 

zadowolona, spółka nie może przekazać nam swojego majątku, no bo to byłoby działanie na 

rzecz, na szkodę spółki i w ramach porozumienia będziemy to regulować  
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Radny Tomasz Grabowski 

ale rozumiem, że to będzie poza dotacją 850 tysięcy  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

poza dotacją, wstępnie ustalone jest kwota naszego tutaj wspólnych rozliczeń na 150 000 zł, 

przy czym do tego, do tej puli będzie się wliczało już koszty, które poniosła Gmina na 

naprawę pomostu, na czynsz dzierżawny, no i liczymy na zwrot wpłaconej, jeżeli odstąpimy 

od postępowania sądowego, to liczymy na zwrot wpłaconej zaliczki na poczet opłaty opłaty 

sądowej, na poczet przeprowadzonej sprawy, to też jest około 50000 zł, czyli tak szacuję, że 

będziemy musieli w rozliczeniach około 50 000 zł, coś jeszcze było  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

bar plażowy  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

bar na plaży, nie mam informacji o tym czy bar będzie funkcjonował, jest wywieszka, że bar 

jest przeniesiony, że można korzystać na Zwoli, także tutaj nie umiem powiedzieć, chyba nie 

było żadnych remontów poczynionych w tym roku w barze, więc myślę, że on nie zostanie 

otwarty, aczkolwiek jest wielu chętnych, którzy chcieliby współpracować z Gminą i gdzieś 

tam swoje stoiska ulokować, więc myślę, że to na pewno problem, może nie problem, ale 

sytuacja rozwiąże się bardzo szybko, jeszcze jak zauważyliście Państwo na plaży, na naszej 

nowej plaży nie są zamontowane ławy i stoły, nie kazałam wykonawcy tego montować ze 

względu na Bitwy Morskie, żeby nie uległy od razu zniszczeniu, także przed budynkiem, to co 

Państwo widzicie przed budynkiem tą kratownicę, to tam będą ławy, ławy są dwojakie, są 

prostokątne i kwadratowe, więc zarówno przed budynkiem jak na tarasie widokowym i z tyłu 

za budynkiem będą ławy jeszcze w tym tygodniu zamontowane  

 

Radny Tomasz Grabowski 

jeszcze laptop  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

a laptop, o laptopach jedyne jest tyle, że nie mamy dokładnych informacji, dzisiaj chyba 

zostało, czy wczoraj zostało wydane Zarządzenie Ministra odnośnie ujednolicenia wzorów 

przekazywania tego, także nie umiem jeszcze nic takiego konstruktywnego na ten temat 

powiedzieć, na pewno w najbliższym czasie dla tych, to zostanie również do nas przekazane  

 

Radny Tomasz Grabowski 

bardzo dziękuję  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję czy jeszcze ktoś Państwa Radnych ma pytania, nie widzę 
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6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy ktoś z Państwa Radnych chciał złożyć interpelacje, nie widzę 

 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

na poprzedniej sesji nie było interpelacji, w związku z tym nie ma odpowiedzi, punkt 

wyczerpany 

 

8. Podjęcie uchwał: 

 

1) projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Gminie Zaniemyśl przedstawiła Przewodnicząca Zespołu 

Interdyscyplinarnego, Ewelina Sikorska 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, czy są pytania do przedstawionego projektu, bardzo proszę Pani Radna 

Katarzyna Gomułkiewicz  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz 

bardzo dziękuję, dotychczas jeszcze w obowiązującej uchwale, w tej części dotyczącej trybu 

powoływania i odwoływania mieliśmy zapis, że kandydaci na członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego powinni wyrazić swoją pisemną zgodę, czy to właśnie według Pani nie 

mieści się już w tych węższej ramie i kiedy mamy określić tylko tryb odwoływania, to nie 

mogę wyobrazić sytuację kiedy te instytucje, o których mowa w artykule 9a ustęp 3-5 

wskazują kogoś nie pytając go o zgodę, tak może być, no więc czy to, ten zapis nie był warty 

zachowania  

 

Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego Ewelina Sikorska 

to znaczy na pewno będą, myślę, że jeżeli chodzi o dotychczasową współpracę z tymi 

instytucjami no to jednak wskazywały osoby, które wyrażały chęć uczestnictwa w zespole, no 

i tutaj akurat w tym momencie nie jest kompetencją tutaj Rady Gminy, tak, kompetencją 

Rady Gminy jest tylko ustalenie trybu, natomiast powoływanie do zespołów będzie zadaniem 

Wójta Gminy, który podpisze po wejściu w życie tej uchwały, podpisze porozumienia z tymi 

wszystkimi instytucjami i instytucje wskażą wybrane osoby imiennie, tak, no i te osoby 

zostaną powołane do zespołu  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz 

dziękuję  
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, czy jeszcze są pytania może, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie 

zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie będziemy 

głosować 

 

Głosowano w sprawie: 

trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego 

w Gminie Zaniemyśl  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr LVIII/430/2023 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 

 

2) projekt uchwały w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Zaniemyśl przedstawił Przewodniczący Rady Gminy, Jerzy 

Grześkowiak 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych 

nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie poproszę o 

podłączenie głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego Gminy Zaniemyśl 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst 
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Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr LVIII/431/2023 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

 

3) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi K.K. z dnia 27 marca 2023 r. przedstawił 

Przewodniczący Rady Gminy, Jerzy Grześkowiak 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy są pytanie do przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych 

nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie przystąpimy 

do głosowania, przypominam, że Radna Kamila jest wyłączona z głosowania 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi K.K. z dnia 27 marca 2023 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Bartosz Biskup, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Marek Stroiwąs 

PRZECIW (6) 

Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (4) 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała nie została podjęta  

 

4) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi D.T. z dnia 26 czerwca 2023 r. przedstawił 

Radny Marek Stroiwąs 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy są pytania do przedstawionego projekt uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych 

nie zapoznał się przedstawionym projektem uchwały, też nie widzę, w tym razie poproszę o 

podłączenie głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 
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rozpatrzenia skargi D.T. z dnia 26 czerwca 2023 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Bartosz Biskup, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

PRZECIW (3) 

Kamila Kołacka, Michał Maliński, Michał Marciniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Ewaryst Pankowski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr LVIII/432/2023 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

 

5) projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zaniemyśl 

przedstawił Radny Bartosz Biskup 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy Państwo Radni mają pytania do przesadnego planu pracy, nie widzę, rozumiem, że 

wszyscy zgadzają się z planem pracy Komisji Rewizyjnej, zapytam tylko czy ktoś z Państwa 

Radnych nie zapoznał się z tym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie poproszę o 

podłączenie głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zaniemyśl 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr LVIII/433/2023 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 
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9. Wolne głosy i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos, bardzo proszę Pan Kowarz, proszę sprawdzić czy jest 

włączony mikrofon, działa, tylko proszę bliżej może troszeczkę do mikrofonu, żeby dobrze 

było słychać  

 

Kowarz Andrzej 

ja bym miał takie pytanie właśnie do Pani Prawnik, czy na ostatniej sesji jaki Pani Niemier 

powiedziała te wszystkie informacje, daty, sprawy, czy to jest zgodne z prawem wynoszenie z 

Urzędu tak dużo informacji, to jest raz, przede wszystkim, rozumiemy tak, czy jeszcze 

dokładnie pytanie powiedzieć, na ostatniej sesji Pani Niemier dużo dat powiedziała, liczb, czy 

to jest zgodne z prawem wynoszenie takiej informacji z Urzędu Gminy, publicznych, czy to 

jest publiczne czy niepubliczne i jeszcze do tego bym miał, mamy specjalny pokój czy 

pomieszczenie, czy biuro, które mówi, żeby indywidualnie przyjmować petentów, to znaczy 

nie puszcza się to, przecież możemy przy ladzie rozmawiać, to będzie tak samo publicznie 

jak, jak tutaj podano w tej formacji, to chyba zlikwidujemy takie biuro, przeznaczymy na co 

inne, jak ma być, tak jak już jestem przy głosie to jeszcze bym miał pytanie w sprawie 

oświaty, mamy trzy szkoły w Gminie Zaniemyśl i by mnie interesowała ile, nie licząc dotacji 

na każde dziecko z budżetu państwa, ile dotacji Gmina Zaniemyśl przeznaczyła na każdą ze 

szkół, dziękuję bardzo  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

bardzo dziękuję, dobrze  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

na wszystkie informacje odpowiemy Panie, Panie Andrzeju  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dobrze, czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać głos, bardzo proszę Radna Małgorzata 

Fertala  

 

Radna Powiatu Średzkiego Małgorzata Fertała 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, z przyjemnością przyjęłam dzisiaj informację na temat 

przyjęcia pięciu protokołów obrad tutejszej sesji, niekoniecznie wiem z jakimi datami są one 

powiązane ponieważ mamy tutaj numery sesji, a nie daty, ale to 'broń Boże' nie jest żaden 

zarzut, bo ja sobie sprawdzę, przy czym nie jest to, nie są to wszystkie zaległe protokoły 

obrad sesji, nie będę tutaj dziękować za przyjęcie tych protokołów, bo trudno, bo to by 

wyglądało tak jakbym dziękowała bankomatowi, który wypłaca moje pieniądze z karty, 

trudno dziękować za coś co jest zwykłym obowiązkiem pracowniczym i co się mieszkańcowi i 

obywatelowi należy, a to się należy po prostu z ustawy, ustawa mówi, że posiedzenia Rady 

Gminy są protokołowane, mało tego statut Gminy mówi również, że te protokoły są 
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obowiązkowe i to nie jest tak jak próbował mi wmówić pracownik, że statut nie mówi kiedy 

mają być one przyjmowane, bo one mają być przyjmowane na następnej sesji, bo tak mówi 

wyraźnie statut i to jest obowiązkowy punkt porządku obrad sesji, i mam takie pytanie, kto 

podjął decyzję o tym, żeby ten punkt porządku obrad od grudnia do lipca tego roku 

wyeliminować, a swoją drogą jeżeli 5 protokołów jest napisanych, zostało napisanych w 

przeciągu niecałego miesiąca to pytam się dlaczego one nie są pisane na bieżąco, żebyśmy 

mogli się jako mieszkańcy do nich odwoływać i proszę żeby tutaj nikt z Radnych nie lamencił 

na moje wystąpienie, że ja uderzam w pracowników, bo ja nie uderzam, ja po prostu pytam 

dlaczego jest, dlaczego nie wypełnia się w swoich obowiązków i dlaczego ogranicza się 

dostęp mieszkańców do informacji, czegoś takiego jeszcze nie było i powiem tylko jedno i to 

już a propos tego płaczu, jak to nie potrafię docenić pracowników, czy uderzam w 

pracowników, pracownik który pisze te protokoły swego czasu i miał obsługę rady, i 

prowadził działalność gospodarczą, i jeszcze prowadził obsługę Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, dzisiaj ma tylko obsługę Rady a Gminna Komisja 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych jest związana z dodatkowym wynagrodzeniem, 

dlatego jeżeli nie zdążymy zrobić wszystkiego w godzinach pracy to po prostu, to za co mamy 

dodatkowo płacone, musi być zrobione poza godzinami i jeszcze jedno mam pytanie w 

aspekcie treści uchwały skargi Pani K.K., rozumiem że jeżeli ja nie otrzymuję informacji 

publicznej w zakresie dostępu do protokołów rady to skargę mam kierować do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego od razu, tak Pani Mecenas, bo tak przez analogię 

byłoby to w kontekście tego co przeczytano w tej skardze, że nie udostępnianie informacji 

publicznej właściwym jest Wojewódzki Sąd Administracyjny, tak od razu mam to kierować, 

czy, dziękuję bardzo, nie oczekuję już odpowiedzi  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos, bardzo proszę Radny Michał Marciniak  

 

Radny Michał Marciniak 

ja tak na wstępie chciałem podziękować w imieniu swoim i w imieniu mieszkańców za 

postawienie lustra przy cmentarzu, na skrzyżowaniu ulicy Topolowej i ulicy Raczyńskiego, bo 

to faktycznie poprawia bardzo mocno w tym momencie bezpieczeństwo i tym samym 

chciałem zapytać czy w najbliższym czasie, tak jak rozmawialiśmy już wcześniej, będzie 

postawiony znak na skrzyżowaniu Powstańców Wielkopolskich i ulicy Akacjowej, że za 100 

czy 150 metrów jest - ustąp pierwszeństwa, no chodzi mi o to, żeby po prostu nie było więcej 

takich przypadków jak teraz tą 'Żabką', tak, że ktoś jechał po prostu nie z naszego terenu i już 

tu był taki drugi incydent, i trzecia kwestia też związana właśnie z tym skrzyżowaniem 

Powstańców i ulicy Akacjowej, tam jest przejście dla pieszych tak zwanej mówiąc 

kolokwialnie 'gacki', tam zauważyłem, że pewnego czasu nie ma znaków informujących o 

tym przejściu i w mojej ocenie te znaki zostały chyba skradzione, tak, że też by trzeba było te 

znaki tam po prostu postawić tak, że to jest skrzyżowanie Powstańców i Akacjowej tak, że 

może jak będą ustawiać ten znak, że za chwilę po prostu jest odwołanie drogi z 

pierwszeństwem przejazdu czy tam ustąp pierwszeństwa to przy okazji niech postoją te dwa 
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znaki informujące kierowców, że jest przejście dla pieszych, bo to jest obowiązek, dziękuję 

bardzo  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

dziękuję, zapisałam tak, że na pewno zostaną uzupełnione  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, jeszcze miałem zgłoszenie, jednak wycofane widzę, bardzo proszę Panią 

Sołtys  

 

Sołtys Sołectwa Mądre Cecylia Nowak 

ja bym miała takie pytanie, bo drogi gminne były już dwa razy wykoszone i wszystkie wyjazdy 

z podporządkowanej na główną są widoczne a powiatowe drogi były raz wykoszone i teraz są 

tak pozarastane, że no ja mam pytanie czy oni w ogóle to zrobią i może tutaj do Pani Radnej 

Powiatu, bo mieliśmy też taki przepust zrobiony na naszej drodze powiatowej, na której 

zrobiła się taka wyrwa w tej chwili, ja tyle razy głosiłam, tam nikt nie tego nie w ogóle nie 

przyjmuję, ja nie wiem do kogo to mam zgłosić, naprawdę, no taki jest, taka wyrwa zrobiona 

że i to już 2 lata, 2 lata, w ubiegłym roku trochę zrobili, więc Pani Radna ja bym prosiła niech 

Pani trochę w tym Powiecie tam ruszy to, tak jak ja proszę, bo tam też słyszę wciąż robimy, 

robimy, a tam nic nie robią tego i ja 2 lata czekam za tym, może Pani dzisiaj ze mną jechać ja 

Pani to pokażę osobiście, bo mnie to tak boli, tyle lat to głoszę, no mówię 3 lata w sumie to 

jest, bo to się zarwał przepust, rury wyjęli, przysypali piachem, teraz wszystko się zagięło i to 

jest powiatówka droga, ja bym prosiła, ale ja nie wiem czy się doczekam tego  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

bardzo proszę jeszcze Pani Wójt  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

Pani Sołtys, jeżeli chodzi o koszenie dróg powiatowych to mamy informację, że w sezonie 

będzie 2 razy koszona, pierwszy raz była koszona koniec maja, przełom lipca, to był 1, 2 lipca, 

koniec maja i faktycznie zostało wykoszone, drugie koszenie ma być po żniwach, czyli myślę, 

że to będzie około lipiec, sierpień może i tak, jeżeli chodzi o czyszczenie poboczy to żadna z 

dróg powiatowych nie miała czyszczonych poboczy, jeżeli chodzi o czyszczenie chodników 

też, też to nie nastąpiło, więc taką mamy informację jeżeli chodzi o Powiat, drogi gminne są 

koszone na bieżąco, też mamy cały czas zgłoszenia, bo faktycznie chwasty przed, w maju po 

tych opadach maj-czerwiec były tak wysokie, że prawie dochodziły do wysokości znaków, ale 

taka jest informacja  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo  

 

Radna Powiatu Średzkiego Małgorzata Fertała 

nie wiem czy ja mam jeszcze odpowiadać, bo Pani Wójt tutaj odpowiedziała Pani Sołtys w 
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kwestii koszenia dróg powiatowych, na tym etapie to myślę, że jest to problem współpracy, 

czy sprawa współpracy pomiędzy gminą a powiatem, i uzgadnianie najpilniejszych potrzeb z 

zakresu utrzymania, bieżącego utrzymania dróg, ja słyszę już tutaj o tym po raz drugi, po raz 

pierwszy zgłaszała to Pani Radna Jola Jóźwiak, ja przejechałam zaraz po tym zgłoszeniu, 

zrobiłam zdjęcia i no akurat nie potwierdziłam w żaden sposób tego, że ta droga w 

Pigłowicach miałaby być nie wykoszona, natomiast przyznam szczerze, że nie wiem o jakie 

tam zapadlisko w tej drodze chodzi, natomiast wiem jedno, proszę  

 

Radny Tomasz Grabowski 

to jest wyjazd z Czarnotek w kierunku Młodzikowa  

 

Radna Powiatu Średzkiego Małgorzata Fertała 

natomiast jest na bieżąco, wiem, że dobry kontakt ma ze Starostą Powiatu Pan Sołtys i on na 

bieżąco z Panem kierownikiem od dróg kontakt utrzymuje i nie wiem Panie Sołtysie czy ta 

sprawa była też zgłoszona czy nie, jeżeli była to jak najbardziej ją wesprę, porozmawiam z 

Panem już tutaj po sesji, a jeśli nie to pojadę sprawdzę i na pewno osobiście zainterweniuję  

 

Sołtys Sołectwa Mądre Cecylia Nowak 

proszę przyjechać ja Panią zaprowadzę  

 

Radna Powiatu Średzkiego Małgorzata Fertała 

dobrze, dobrze na pewno będę  

 

Sołtys Sołectwa Mądre Cecylia Nowak 

jeszcze bym prosiła może z Urzędu Gminy wystosować pismo do Wód Polskich, tutaj w 

Środzie jest biuro, przy Kolegiacie, ja tam byłam osobiście dwa razy, Moskawa te kanały są 

tak zarośnięte, wykosili kawałek teraz tylko, a tam normalnie, no trudno powiedzieć, nazwać 

to, że to tam jakiś jest kanał czy coś, no trudno, już śmieci tyle wszystkiego w tym leży, ja nie 

wiem, no nikt tego nie widzi no, no Radni przejeżdżają, w ogóle, widzę tyle wycieczek do 

Młodzikowa rowerowych i tu przez Mądre jadą i tego nie widzą jakie te kanały są 

pozarastane, bardzo bym prosiła Pani Wójt, żeby wystosować z referatu któregoś tam, czy z 

rolnictwa pismo, żeby to, no niech się zajmą tym trochę, bo jak się stanie, zaś coś tam 

przyjdzie powód jakaś to, to wszystko będzie, no nie, bardzo proszę, dziękuję  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, czy jeszcze ktoś chciałby zabrać, bardzo proszę  

 

Monika Niemier 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Kowarz, przed chwilą zostałam wywołana do 

tablicy, o które dany konkretnie Panu chodzi? wszystkie były dostępne w Raporcie, 

ewentualnie są dostępne jako, na wniosek o udzielenie informacji publicznej, więc pytam, 

które?  
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

jeżeli Pan chce opowiadać proszę do mikrofonu  

 

Monika Niemier 

wszystkie dane były zawarte w Raporcie o stanie gminy  

 

Kowarz Andrzej 

po prostu się Pani pytałem czy to jest prawnie dozwolone taką książkę przeczytać tu, myślę, 

że to nikomu, ani czemu nie służyło to, bo nie jesteśmy w stanie wszystkiego, te liczby tyle 

zapamiętać, myślę, że nawet Radni nie są w stanie tego wszystkiego zapamiętać i 

przepraszam bardzo, czasami mogło być tych liczbach coś tam prywatnego, które nie 

powinno się znaleźć w publicznej nawet informacji  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

Pani Niemiec wzięła udział w debacie nad Raportem więc dane czerpała chyba z Raportu  

 

Monika Niemier 

z niczego innego i tak w gwoli doprecyzowania, bo tu padła informacja z ust Pani Wójt, że 

został rozwiązany stosunek pracy z jednym pracownikiem Referatu Rolnictwa tylko 

zapomniała Pani dodać, że z winy pracodawcy, mam pozwolenie osoby, która się zwalniała, 

żeby taką informację publicznie mu spuścić i mam jeszcze jeden temat odnośnie mojego 

wystąpienia a właściwie nie mojego tylko tego co powiedziała Radna Jóźwiak, że osoba, 

która w zeszłym roku brała udział w debacie powinna przeprosić Panią Wójt, bo udzieliła 

kłamliwych informacji, niesprawdzonych informacji, Pani Radna, no padło z ust Pani, że 

osoba biorąca udział w debacie, osobą biorącą w debacie w zeszłym roku byłam tylko i 

wyłącznie ja, w związku z tym jeżeli ktoś kogoś ma przepraszać za podawanie kłamliwych, 

nieprawdziwych informacji to jest przeprosiny Pani w stosunku do mojej osoby i mam 

nadzieję, że stanie się to na dzisiejszej sesji, dziękuję bardzo  

 

Radna Jolanta Jóźwiak 

nie może Pani sobie tego przepisywać, bo nie Panią miałam na myśli  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dobrze, dziękuję bardzo  

 

Radna Jolanta Jóźwiak 

a w dyskusji więcej osób brało udział  

 

Monika Niemier 

w debacie tylko ja  
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

w wolnych głosach i wnioskach też ktoś zajął głos, więc, dziękuję jeżeli nie ma więcej głosów 

w dyskusji  

 

Radna Jolanta Jóźwiak 

ale takie jest moje stanowisko, że odniosłam się do wypowiedzi  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

osobą biorącą udział w debacie w zeszłym roku, moje stanowisko jest takie jak przed chwilą 

wyraziłam  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

chodziło o głos który był zabrany w wolnych głosach i wnioskach, może to doprecyzujmy, 

dobrze kończymy dyskusję na ten 

 

10. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam LVIII (58) sesję Rady Gminy Zaniemyśl, 

dziękuję Państwu za udział, do widzenia, do zobaczenia 
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Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


